
Věc: Závěry z jednání ohledně způsobu sečení trávy v Krčském areálu AVČR 

Na jednání 12. dubna 2019 se správcem dvou třetin Krčského areálu AVČR inženýrem Sobotkou 

bylo předběžně dojednáno: 

1) Rozdělení travních ploch na dva sektory: s intenzivnějším sekáním a s méně intenzivním (viz 

plánek) 

2) Všechny plochy budou sečeny na výšku trávy nejméně 10 cm (případně alespoň tak vysoko, 

jak dovolí žací technika) 

3) Plochy s méně intenzivním sekáním (v plánku označeny „2x“) budou zkušebně sečeny pouze 

2x ročně, kdy první sečení bude prováděno až po 15.6. 

4) Plochy s intenzivnějším sekáním nebudou sečeny jako dosud (cca 8x ročně), ale méně často - 

speciálně s ohledem na sucho a horké letní měsíce 

Tento zkušební provoz méně extenzivního sečení trávníků by měl zajistit jejich mnohem lepší 

životaschopnost - ať již z pohledu travní vegetace, tak i hmyzu a následně pak celého ekosystému. 

Díky tomuto režimu se pravděpodobně sníží také koncentrace prachu a zvýší vzdušná vlhkost během 

suchých letních měsíců a v neposlední řadě bude tento provoz i levnější. 

 

Účastníci jednání: ing. Pavel Sobotka, Kamil Vlček, PhD a Adam Eckhardt, PhD 

  




